



广东长隆集团有限公司



广东长隆集团有限公司创立于1989年，是集主题公园、豪华酒店、商务会展、高档餐饮、娱乐休闲等运营于一体的中国旅游业大型优质企业集团和世界级大型综合旅游企业。集团以“只做全世界最好”的世界级旅游帝国为目标，目前旗下拥有广州长隆旅游度假区与珠海横琴长隆国际海洋度假区两大板块。

广州长隆旅游度假区是长隆集团旗下首个综合性主题旅游度假区，拥有长隆欢乐世界、长隆国际大马戏、长隆水上乐园、长隆野生动物世界、长隆飞鸟乐园和长隆酒店等多家主题公园及酒店，是中国拥有主题公园数量众多和超大规模的主题旅游度假区。

珠海横琴长隆国际海洋度假区地处与澳门近在咫尺的中国国家级开放新区——横琴新区，是长隆集团全力打造的集主题公园、豪华酒店、商务会展、旅游购物、体育休闲于一体的超级旅游度假区，同时也是世界超大型海洋主题旅游度假区，包括海洋主题乐园——长隆海洋王国、荟萃马戏金奖节目——长隆横琴国际马戏城、海洋生态主题酒店——长隆横琴湾酒店、超大型企鹅极地主题酒店——长隆企鹅酒店和马戏主题酒店——长隆马戏酒店以及长隆迎海公寓。

正在筹建中的清远国际森林度假区位于清远市银盏片区，将开发国际珍稀动植物种源基地、森林主题公园、旅游度假酒店群等项目。

正在筹建中的清远国际森林度假区位于清远市银盏片区，将开发国际珍稀动植物种源基地、森林主题公园、旅游度假酒店群等项目。

Guangdong Chimelong Group Co., Ltd

Founded in 1989, Guangdong Chimelong Group Co., Ltd is a conglomerate that owns and operates theme parks, luxury hotels, convention centres, high-end restaurants and leisure entertainment businesses. It is the leading enterprise in China's tourism industry. As the "leader in China's national tourism industry", Chimelong Group will exploit its vantage point and boldly take on the mission to continuously lead the industry to build a world-class national tourism brand.

Guangzhou Chimelong Tourist Resort is the first integrated themed tourism resort developed by the Chimelong Group. It is a large-scale integrated themed resort including Chimelong Paradise, Chimelong International Circus, Chimelong Water Park, Chimelong Safari Park, Chimelong Birds Park and Chimelong Hotel.

Zhuhai Chimelong International Ocean Resort in Hengqin New District – a state-level unrestricted development zone in close proximity to Macau. A large-scale tourism resort developed by Chimelong Group, the resort comprises theme parks, luxury hotels, business conference and exhibition halls, tourism, shopping, as well as sports and leisure facilities. When fully completed, it will become the "Tourism Giant" of the world and "Chimelong's World".

November 11, 2015 saw the ground-breaking of the Chimelong project to develop a world resource base for rare flora and fauna at Qingyuan. Chimelong Group will also further invest in Qingyuan to build a world-class integrated forest resort. This will be the third integrated resort developed by Chimelong Group.